
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 24. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 403

Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at Københavns Kommune igennem en årrække

har haft større samlede indtægter, end den har haft mulighed for at bruge på grund kom-

munens serviceloft og det kommunale anlægsloft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten Lauritzen

(V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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